
DH Skanderborg 
 

Referat fra bestyrelsesmødet 
mandag den 26/02 2018 kl. 18.00 

hos Johannes Østergaard. 
 
Tilstede: Johannes Østergaard, Herdis Pedersen, Jan Højegaard, Søren Sickmann, Viggo 
Rasmussen, Lisbeth Holm 
Referent: Jan 
 
 
1.Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen godkendt. 
 
2.Godkendelse af referat og valg af referent 
Referatet blev godkendt, og Jan blev valgt som referent. 
 
3.Tilrettelæggelse af årsmøde 
Johannes udsender det nødvendige materiale inden årsmødet 
 
4.Formanden har ordet (orientering) 
Det Regionale kontaktforum søger deltagere 
Vi har indstillet Bent til Patientinddragelsesrådet. – Han blev ikke valgt. 
Johannes skal til formandsmøde den 14/4 i  Aarhus. 
Johannes orienterede om sidste møde i Handicaprådet den 6/2. 
 
5.Økonomi 
Jan fremlagde tallene og orienterede om at vi søger støtte til driften fra DH centralt. 
 
6.Tilrettelæggelse af foredrag 
Vi besluttede at arbejde videre med Tina Espander (www.tinaespander.dk)  
Johannes kontakter Tina for at få stikord til foredraget, og så tager vi det op på årsmødet 
igen. 
 
7.Orientering fra bestyrelse/medlemmer 
Søren: Der bliver nu etableret handicapkørsel i alle kommuner, startende i 2018 – 

Lovforslaget er ved at være færdigt.. 
  
8. Næste møde 
Årsmødet den 19/3 kl. 19.00 
 
9.Eventuelt 
Vi diskuterede igen pølsevognen på Adelgade – den er grim, og den er ikke tilgængelig for 
kørestolsbrugere. 
Er den overhovedet lovlig? – Jan og Johannes laver en skriftlig forespørgsel til kommunen. 

http://www.tinaespander.dk/

